

# NOTIS SEBUTHARGA

## (Hospital SibU)

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi melaksanakan kerja-kerja seperti berikut :-

NO SEBUTHARGA	TAJUK SEBUTHARGA	GRED & PENGKHUSUSAN KONTRAKTOR
HS/Q011/2020	KERJA-KERJA PENGANTIAN LAPISAN KALIS AIR DI LANTAI KUARTERS KAKITANGAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI HOSPITAL SIBU.	GRED : G2 KATEGORI : B (BANGUNAN) PENGKHUSUSAN : B24 (PENYELENGGARAAN BANGUNAN)

Kontraktor yang ingin menyertai sebutharga ini hendaklah berdaftar dengan lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan memastikan yang **pendaftaran syarikat mereka masih lagi sah**. Sila sertakan **sesalinan Sijil Pendaftaran berkenaan bersama-sama permohonan (Lampiran Q)** bila mengemukakan permohonan ke Unit Perolehan, Aset & Stor kelak. Kontraktor yang berjaya ditawarkan kontrak kerja hendaklah melantik syarikat/kontraktor elektrik yang berdaftar dengan CIDB dalam bidang kerja elektrik untuk menyalakan kerja-kerja elektrik yang terdapat dalam spesifikasi kerja ini.

Penyebutharga adalah diwajibkan menghadiri **lawatan tapak** pada **15 JULAI 2020 (RABU)**. Penyebutharga dikehendaki melaporkan diri di **BILIK SEMINAR BLOCK B, HOSPITAL SIBU ; JAM 2.30 PETANG** pada hari tersebut.

Borang sebutharga boleh didapati dari Unit Perolehan, Aset & Stor, Hospital SibU secara percuma pada waktu pejabat dengan membawa sijil pendaftaran **ASAL** untuk pengesahan pendaftaran. Tawaran sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri yang di atasnya bertanda "**SULIT**" dan tuliskan dengan terang **TARIKH TUTUP, NOMBOR dan TAJUK SEBUTHARGA** di penjurong sebelah kiri sampul surat. Sebutharga hendaklah diserahkan ke alamat di bawah pada atau sebelum :-

**Tarikh : 21 JULAI 2020 (SELASA) ; 1200 TENGAHARI**  
**Tempat : Unit Perolehan, Aset & Stor (NO.54F), Hospital SibU**

Pihak Kerajaan tidak akan terikat untuk memilih tawaran yang terendah dari mana-mana Kontraktor / Syarikat yang menyertai Sebutharga ini. Keputusan Jawatankuasa Pemilihan Sebutharga pejabat ini adalah **MUKTAMAD**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.

Pengarah Hospital SibU

Tarikh: 14 JULAI 2020

